

Online Quiz Game on Preventing Sexual Harassment – Chance to Receive One 8GB USB Memory Stick 防止性騷擾網上問答遊戲 — 可獲贈一枚 8GB USB 記憶體

防止歧視及性騷擾委員會推出網上問答遊戲 (<https://policy-harass.cuhk.edu.hk/zh-tw/training-events/online-quiz-game>)，以提高教職員和學生對在校園內可能構成性騷擾行為的意識，並加深大家對大學防止性騷擾政策及程序的認識。

電腦會從 25 條問題中隨機抽出其中 5 題，請選出每條問題的正確答案。答中所有 5 條題目，可獲贈一枚 8GB USB 記憶體 (數量有限，送完即止)。委員會將以電郵通知各得獎者。

如有查詢，請致電 3943 0826 或 3943 1722 與陸小姐聯絡。

The Committee Against Discrimination and Sexual Harassment has launched an online quiz game (<https://policy-harass.cuhk.edu.hk/en-gb/training-events/online-quiz-game>), with an aim to raise awareness of members of the University community on behaviour that may constitute sexual harassment on campus and assist staff and students in having a better understanding of the University's policy and procedure against sexual harassment.

5 out of 25 questions will be randomly selected. Choose the correct answer for each question. An 8GB USB memory stick will be presented to those who have got all 5 correct answers while stocks last. The winners will be notified individually.

For enquiries, please contact Ms. Yvonne Luk at 3943 0826 or 3943 1722.